
 
Zápisnica 

z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Semerovciach konaného  
dňa 17. apríla  2013  

 
Prítomní: 

- Tomáš Pásztor, Mgr. – starosta obce 
- Agnesa Tureková, Ing. – hlavná kontrolórka obce 
- poslanci obecného zastupiteľstva- podľa prezenčnej listiny v počte 6  

 
 

1. Otvorenie  
 

Rokovanie 20. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. 
Tomáš Pásztor, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že 
obecné zastupiteľstvo je prítomné v nadpolovičnom počte, teda je uznášania 
schopné.   
Za overovateľov zápisnice určil poslancov Karola Szabóa a Igora Jambora. Za 
zapisovateľku zápisnice určil pani Helenu Fajčíkovú. 
Informoval prítomných o programe schôdze. Dal návrh na doplnenie programu 
o 3 body a to: doplnenie člena do účelovej komisie, voľba predsedu sociálnej 
komisie a prerokovanie platu starostu. 
Starosta dal hlasovať o programe. 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

            
                    

2. Zloženie sľubu poslanca  
 

Starosta informoval prítomných , že 21. marca 2013 poslankyňa MUDr. Mária 
Zólyomiová  sa vzdala mandátu poslanca OcZ. Nasledujúcim náhradníkom 
podľa počtu hlasov je Jozef Tóth – kandidát za SMK-MKP, ktorý je prítomný 
na dnešnom zasadnutí. Starosta ho poprosil o zloženie sľubu poslanca. 
Po prečítaní textu sľubu poslancov Jozef Tóth  zložil sľub do rúk starostu, čo 
potvrdil podpisom pod text sľubu. Predmetný podpísaný text sľubu tvorí 
súčasť tejto zápisnice.  

 
3. Správa o plnení uznesení 
 

K tomuto bodu programu starosta uviedol, že uznesenia sa plnia priebežne. 
 

4. Interpelácia poslancov OcZ 
 

Do tohto bodu programu sa prihlásil poslanec Jambor, ktorý vo svojom 
interpelačnom príspevku vyjadril svoj nesúhlas s dôchodcami, ktorí neustále 
upozorňujú detí na detskom ihrisku a zakazujú im hrať sa okolo altánku. 
Poprosil starostu, aby vzniknutú situáciu riešil s dôchodcami.   



Ďalej poznamenal, že prišli noví obyvatelia bývať do podnájmu  do rodinného 
domu pani Gulyášovej. Žiada, aby uvedení obyvatelia platili za odvoz odpadu 
na každého obyvateľa, kto tam býva. 
Ďalej poznamenal, že občania sa stále sťažujú aj na čierny odber elektrickej 
energie pri rodinnom dome č.46. 
Starosta na interpelačné príspevky poslanca Jambora poznamenal, že na 
č.d.46 a č.d. 2 je veľký problém s odpadom. Nemajú kuka nádobu a odpad 
dávajú do záhrady. Starosta im navrhol dať kuka nádoby  a odpad vyviesť na 
náklady obce. S týmto jeho návrhom poslanci nesúhlasili a doporučili 
starostovi vyzvať majiteľov uvedených nehnuteľností na odstránenie čiernych 
skládok odpadu. 
Čo sa týka nových obyvateľov v rodinnom dome vedľa pani Liklerovej, oni nie 
sú prihlásení na trvalý ani na prechodný pobyt v obci, preto im nemôžeme 
urobiť výrub za odvoz odpadu. Majiteľ rodinného domu platí za odvoz odpadu, 
nakoľko tu vlastní  nehnuteľnosť . 
Čo sa týka čierneho odberu el. energie, je to nahlásené, elektrikári pri č.d.2 už 
pogumovali drôty a to isté urobia aj pri č.d. 46. 
 
 
 
  

5. Doplnenie člena do účelovej komisie 
 
V tomto bode starosta predložil návrh na doplnenie člena účelovej komisie. 
Namiesto odstupujúcej poslankyne MUDr. Márie Zólyomiovej navrhol  
poslanca Jozefa Tótha.  
Starosta dal hlasovať. Kto je za to, aby sa poslanec Jozef Tóth stal členom 
účelovej komisie? 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 

6.  Voľba predsedu sociálnej komisie 
 
V tomto bode starosta namiesto MUDr. Márie Zólyomiovej za predsedu 
sociálnej komisie navrhol poslanca Jozefa Tótha. 
Dal hlasovať:  
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 

7.  Majetkové priznanie starostu obce 
   

Správu k majetkovému priznaniu starostu prítomným predložil predseda    
            dočasnej komisie na ochranu verejného záujmu, Igor Jambor.  
            Poslanci predloženú správu jednohlasne zobrali na vedomie.  

   



8.  Koncepcia kroniky za rok 2012 
 

 
           Koncept kroniky za rok 2012 obecnému zastupiteľstvu predložila kronikárka 
           obce pani Marta Lörinczová. Nakoľko poslanci nemali doplňujúce návrhy,  
           starosta dal hlasovať: kto súhlasí s predloženým konceptom kroniky? 

 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
9.  Zlúčenie MŠ so ZŠ do jedného subjektu  
 

K tomuto bodu programu starosta uviedol, že hlavným dôvodom jeho iniciatívy 
zlúčiť MŠ so ZŠ sú 3 neúspešné konkurzy na obsadenie funkcie riaditeľky MŠ.  
Obidve učiteľky odmietli zastávať túto funkciu , ale napísali na štátnu školskú 
inšpekciu sťažnosť, že MŠ funguje bez riaditeľky. Zlúčenie  je byrokraticky 
náročné, treba vyhlásiť MŠ a ZŠ zo siete škôl a po súhlase Ministerstva 
školstva znovu prihlásiť ako ZŠ spojenú s MŠ. Keď to začneme teraz 
vybavovať, od 1.9.2014 môžeme mať spojenú ZŠ s MŠ.  
Starosta dal hlasovať: kto súhlasí so spojením MŠ so ZŠ? 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Kontráš)   

 
10. Určenie platu starostu 

 
       V tomto bode starosta informoval poslancov , že na základe zákona 
č.253/1994 v znení neskorších predpisov, plat starostu musí byť odsúhlasený 
obecným zastupiteľstvom každoročne. Od 1.1.2013  mu prináleží  plat 1 328 € 
/ 1,65  násobok sumy 805 €, čo je  priemerný plat v národnom hospodárstve 
za rok 2012/ . Základný plat mal zvýšený v predošlom roku o 10,95% . Na 
základe uvedených skutočností navrhol plat starostu vo výške 1.473 €.  Dal 
hlasovať o uvedený návrh:  kto súhlasí s predloženým návrhom úpravy platu 
starostu? 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
11. Výročná správa obce Horné Semerovce za rok 2012  
 
       Výročnú správu a záverečný účet obce vypracovala a prítomným predložila  
       účtovníčka obce Helena Fajčíková. Správa bola doručená poslancom spolu s  
       pozvánkami a je priložená k zápisnici ako príloha č. 1.  
       Výročnú správu obce za rok 2012 poslanci brali jednohlasne na vedomie. 
        



12. Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce za rok 2012 
 

V tomto bode hlavná kontrolórka obce obecnému zastupiteľstvu predložila 
svoje stanovisko k výročnej správe a k záverečnému účtu obce.   
Správa tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 
K predloženému stanovisku  hlavnej kontrolórky prítomní nemali žiadne 
pripomienky , správu jednohlasne brali na vedomie. 

 
13. Záverečný účet obce za rok 2012 

 
Nakoľko  poslanci so záverečným účtom obce za rok 2012 boli oboznámení 
v bode č.11, starosta dal hlasovať: kto súhlasí so schválením  záverečného  
účtu obce za rok 2012 bez výhrad? 

           Hlasovanie: 
           Za: 6 
           Proti: 0 
           Zdržal sa : 0 
 

14. Použitie rezervného fondu    
 

V tomto bode programu starosta dal návrh na prevod finančných prostriedkov 
z rezervného fondu na bežný účet obce vo výške 3 317,34 €. Uvedené 
finančné prostriedky sa použijú na splátku úveru. 
Starosta dal hlasovať: kto schvaľuje použitie finančných prostriedkov 
z rezervného fondu vo výške 3 317,34 €? 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
15. Návrh zmluvy o prenájme pozemku s Ekolstav s.r.o. za účelom výstavby  

Bytovky 
 
 
Starosta oboznámil prítomných s návrhom zmluvy o prenájme pozemku 
a o budúcej kúpnej zmluve s Ekolstav s.r.o. Šahy. Zmluva je priložená 
k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 3. 
Starosta dal hlasovať: kto súhlasí s obsahom predmetnej zmuly? 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
16. Projekty bytového domu 
 

V tomto bode starosta oboznámil prítomných s návrhom projektu bytového 
domu 6Bj, ktorá pozostáva zo štyroch trojizbových a dvoch jednoizbových 
bytov. Priemerná plocha bytov je do 56m2. Návrh projektu je priložený 
k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 4. 
Starosta dal hlasovať: kto schvaľuje predložený návrh projektu 6BJ? 
Hlasovanie: 



Za: 6 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

17. Diskusia 
 

V bode diskusia sa Kováč Róbert  opýtal, že Ekolstav s.r.o. načo bude 
potrebovať 3 000 m2 prenajatého priestoru, keď bytovka bude stáť len na 
300m2 ? Starosta na dotaz p. Kováča uviedol, že k bytovke bude treba 
vybudovať aj žumpu, chodníky a parkovisko.  
Pán Kováč Róbert sa ešte informoval ohľadom toho,  koľko dlhujú občania 
obci na daniach a že či každý občan platí daň za psa? 
Na jeho otázku účtovníčka H. Fajčíková uviedla, že vo výročnej správe je 
uvedená suma pohľadávok na dani z nehnuteľnosti a na poplatkoch za TKO. 
K 31.12.2012 na dani z nehnuteľnosti obec evidovala pohľadávku vo výške  
6 679,15 €. Z uvedenej sumy pohľadávku vo výške 5507,83 € evidujeme voči 
firme PVO s.r.o. Levice a 1171,32 € voči fyzickým osobám. K 31.12.2012 obec 
evidovala pohľadávky poplatkov za komunálny odpad vo výške 3 110,59 €. 
Poslanec Jozef Tóth požiadal starostu, aby postúpil na SAD požiadavku, aby 
autobusová linka Ružomberok- Štúrovo zastala aj v našej obci. Túto možnosť 
žiadal aj vlani, ale bezvýsledne. Starosta uviedol, aby svoju požiadavku podal 
písomne na obecný úrad.  
V tomto bode starosta informoval prítomných ohľadom petície občanov 
týkajúcej sa  cestnej premávky na ceste I/66. Dňa 16.4.2013 sa na obecnom 
úrade  uskutočnilo pracovné stretnutie v tejto veci. Zúčastnení sa dohodli, že 
z dôvodu zvýšenia bezpečnosti chodcov sa umiestnia nové  dopravné značky 
a priechod pre chodcov bude vyznačený blikajúcimi dopravnými gombíkmi. 
Zvýšia aj počet cestných kontrol. Obci doporučili nad prechodom pre chodcov 
vymeniť osvetlenie, zrušiť jarky a vybudovať chodníky.  
Nakoľko sa už nikto neprihlásil do diskusie, starosta prečítal uznesenia .   

  
 
         

 
UZNESENIA 

z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Horné Semerovce, 
zo dňa 17. 04. 2013. 

 
Uznesenie č. 145/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach konštatuje,  

 že zvolený poslanec obecného zastupiteľstva Jozef Tóth zložil  
            zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva  
 
                                                                                            Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                 starosta obce  
Uznesenie č. 146/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 doplnenie člena do účelovej komisie namiesto odstupujúcej MUDr. 
Márie Zólyomiovej Jozefa Tótha  

 
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 



                                                                                            starosta obce 
Uznesenie č. 147/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach volí  

 predsedu sociálnej komisie Jozefa Tótha  
 
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                            starosta obce 
 

Uznesenie č. 148/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

 odovzdanie majetkového priznania starostu obce, konštatovanie 
dočasnej komisie na ochranu verejného majetku vo veci majetkového 
priznania starostu obce 

                                              
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                           starosta obce  
                                  

Uznesenie č. 149/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 zlúčenie materskej školy so základnou školou do jedného subjektu  
 
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                           starosta obce 
 
 

Uznesenie č. 150/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 koncepciu kroniky za rok 2012  
 
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                           starosta obce 
 

Uznesenie č. 151/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach určuje  

 plat starostu s účinnosťou od 1.1.2013 podľa § 4 ods. 2 zák. č. 
253/1994  Z. z. zvýšený o 10, 95.%, vo výške -1473,00 €.  

 
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                           starosta obce 
 
 

Uznesenie č. 152/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

 výročnú správu obce Horné Semerovce 
    
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                           starosta obce 
 
 
 
 



Uznesenie č. 153/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

 stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu Obce Horné  
            Semerovce  
 
                                                                                            Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                 starosta obce 
 
 
Uznesenie č. 154/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 záverečný účet Obce Horné Semerovce bez výhrad  
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                           starosta obce 
 
 

Uznesenie č. 155/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 použitie rezervného fondu vo výške 3317,34 €, na splátku úveru  
 
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                           starosta obce 

 
Uznesenie č. 158/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 obsah predmetnej zmluvy č. 1/2013 o budúcej kúpnej zmluve a o 
prenájme predmetných pozemkov vedených na LV č. 1, KN – LV, časť 
parcely č. 25/1 o výmere 3000 m2 nevyhnutných na výstavbu bytovej 
jednotky v časti za záhradami za účelom 6 b. j. spoločnosti Štefan 
Tipary Ekolstav so sídlom: J. Jeseneského 6, 93601 Šahy, spôsobom 
hodným osobitého zreteľa.  

 
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                           starosta obce 
 

Uznesenie č. 159/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 návrh projektu bytového domu Horné Semerovce 6 BJ pozostávajúcich 
zo štyroch trojizbových a dvoch jednoizbových bytov, kde priemerná 
plocha bytov je do 56 m2. 

 
                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                           starosta obce 
 

 
    18. Záver 

 
Starosta obce skonštatoval, že program 20.zasadnutia obecného 
zastupiteľstva  je vyčerpaný. Poďakoval prítomným za účasť a ukončil 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.   
 



 
 
Overovatelia zápisnice:  
 
Karol Szabó ........................................ 
 
Igor Jambor ................................ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                       


